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 Temat pozostawionych hulajnóg „byle gdzie” był i jest aktualny. 

Byle gdzie tzn. na środku chodnika, na ławce, na poboczach ulic, na skwerach               

i inne. 

Tak pozostawione hulajnogi powodują utrudnienia w życiu mieszkańców 

Gliwic. 

Takie pozostawione hulajnogi są przeszkodą dla osób niedowidzących                                

i niewidomych, osób niepełnosprawnych poruszających się na wózkach, osób 

starszych, rodziców dzieci w wózkach.  

Proszę o udzielenie odpowiedzi: 

- czy firma/właściciel hulajnóg świadcząca usługi w ich wypożyczaniu ma 

zgodę na funkcjonowanie na terenie miasta? 

- czy ma podpisaną umowę na zajęcie pasa drogowego? 

- jeżeli tak, to czy wnosi do kasy miasta stosowne opłaty? 

- jeżeli tak, to czy w umowie są zapisy dotyczące usuwania hulajnóg z w/w 

miejsc? 

- jeżeli tak, to dlaczego nie jest to egzekwowane? 

- jeżeli tak, to jakie może miasto zastosować sankcje wobec właściciela 

hulajnóg? 

- jeżeli nie ma zgody, umowy to jest to zgodne z prawem? 

- jeżeli nie ma to proszę doprowadzić do uzyskania przez operatora stosownej 

zgody lub umowy z zapisami o usuwaniu hulajnóg z miejsc gdzie sprawiają 

zagrożenie życia mieszkańców lub uciążliwości po rygorem naliczania 

dotkliwych kar.  

Jeżeli takich rozwiązań nie można zastosować to proszę wyegzekwować na 

operatorze usytuowanie stacji na wzór metroroweru – propozycja mieszkańca. 

Kolejne rozwiązanie zaproponowane przez mieszkańca – obciążać operatora 

kosztami sprzątania hulajnóg plus opłata za ich przechowywanie na parkingu 

strzeżonym tak jak w przypadku odholowanych samochodów. 
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